
Protokół Nr XLll/2014 
z XLll sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 
odbytej w dniu 21 października 2014 roku 

w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10.00, a zakończonej o godz. 14.25. 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Kuźnar. 
W sesji uczestniczyło 21 Radnych wg załączonej listy obecności, w tym : 
li Jan Juszczak - Starosta Krośnieński . 
21 Andrzej Guzik - Wicestarosta KJ-ośnieński. 
3/ Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu . 
4/ Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
51 Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
61 Ewa Szybieniecka - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny. 
71 Jarosław Torba - Kierownik Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 
8/ Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości oraz Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr li - stwierdził prawomocność obrad. 

W dalszej części zapytał o uwagi do protokołu z XLII sesji. 
W zw. z tym, iż nie wniesiono uwag do przedmiotowego protokołu , poddał go pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie przyjęli protokół z XL/I sesji. 

Przedstawił porządek obrad XLIII sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego oraz poprosił o wniesienie 
ewentualnych zmian. 

Starosta Krośnieilski wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie następujących zmian w porządku dot.: 
I I wycofania z porządku obrad punktu I I f) dot. uchwalenia planu zrównoważonego 

rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Krośnieńskiego. 
21 przesunięcia punktu 11 d) dot. zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Krośnie - na pozycję 11 a) 
porządku obrad. 

3/ dodania punktu 11 g) dot. przyjęcia do realizacji zadań współfinansowanych ze 
środków budżetu państwa w ramach Wieloletniego Narodowego Programu 
Przebudo>W-y Dróg Lokalnych - Etap II Bezpieczeństwo - Dostępność - Rozwój 
i zabezpieczenia środków na ich rea lizację w 2015 roku. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o zmianie brzmienia punktu 7 porządku 
obrad: „informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 20I3/2014. w tym 
o wynikach egzaminów". a następnie poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie przyjęli porządek XL// sesji po zmianach. 

W punkcie 5 porządku obrad informację dot. stanu bezpieczeństwa sanitarno 
epidemiologicznego w powiecie krośnieńskim - przedstawiła p. Ewa Szybieniecka - Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny /zał. Nr 2/. 
Podjęła temat zw. z problemem sprzedaży dopalaczy w Krośnie, w wyniku czego odnotowano w 
ostatnim czasie kilka przypadków zatruć . Objawy są takie, jak po zażyciu narkotyku . 
Poinfom1owała także o prowadzonych akcjach przez Inspektorat m.in. szkolenia, pogadanki , 
olimpiady. Są to działania mające na celu promocję zdrowia. 
Stwierdziła. iż sytuacja sanitarno - epidemiologiczna w powiecie krośnieńskim jest na stałym 
poziomie. 



Następnie zwróciła uwagę , iż najbliższy szpital z oddziałem zakaźnym znajduje się w Krakowie, gdyż na terenie województwa podkarpackiego szpitale nie zostały odpowiednio przygotowane do przyjmowania pacjentów z chorobami zakaźnymi. 

Pan Kazimierz Krężałek podjął kwestię stanu sanitarnego w przedszkolach oraz niskiej jakości produktów pochodzenia zagranicznego. 

Pani Ewa Szybieniecka zwróciła uwagę, iż na terenie Miasta Krosna powstały 3 prywatne oddziały przedszkolne. Dodała, iż istnieje możliwość sprawdzenia odpowiednio wcześniej przez pracownika Inspektoratu warunków sanitarnych w budynku, który planuje się przeznaczyć na ten cel. 
W kwestii produktów pochodzenia zagranicznego - Inspektorat ma możliwość pobrania próbek w kierunku badań celowanych oraz realizuje to przede wszystkim w dużych sieciach takich jak Biedronka czy Frac. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał , kto jest odpowiedzialny za stan sanitarny przystanków autobusowych, gdyż niektóre z nich są bardzo złym stanie. 

Pani Ewa Szybieniecka poinformowała. iż jest to zadanie Wójtów i Burmistrzów. 
Inspektorat sprawuje kontrolę w tym zakresie. Dodała, iż współpraca z jednostkami samorządu terytorialnego układa się dobrze, kontrole odbywają się w obecności wydelegowanego pracownika 
urzędu gminy. 

Realizując punkt 6 porządku obrad - informację dot. rolnictwa w pow1ec1e krośnieńskim -przedstawił p. Jarosław Torba - Kierownik Powiatowego Biura Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa /zał. Nr 3/. 

Pan Kazimierz Krężałek podjął temat zw. z składkami KRUS dokonywanych przez młodych rolników oraz stanu rolnictwa na Podkarpaciu. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy ARiMR może prowadzić kontrole na niezgłoszonych do dopłat terenach. 

Pan Jarosław Torba poinformował, iż ARiMR nie posiada takich uprawniel'l. 

Kolejny punkt 7 porządku obrad - informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2013 I 2014. w tym o wynikach egzaminów - przedstawiła p. Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału 
Oświaty i Spraw Społecznych /za l. nr 4/. 

Głos zabrał Pan Marek Bliżycki dzieląc się ze wszystkimi zgromadzonymi swoją refleksją nt. przedstawionej powyżej informacji. Dodał, iż wie, że nie było czasu, aby Radni mogli zapoznać się z tym materiałem odpowiednio wcześniej , a następnie zwrócił uwagę, iż „str. 6 materiału - liczba tegorocznych absolwentów w szkołach średnich - 200, ale już jak popatrzymy na 143 zdających. odliczając I O z lat ubiegłych, 133. którzy przystąpili do matury, mamy ten problem który jest co roku, czyli 67 nie przystąpiło do matury („ .) osoby te mają drogę zamknięta do studiów. Pytanie dlaczego? Zdało w sumie I OO, gdyby popatrzeć na sukces, jaki osiągnęli uczniowie wszystkich szkół średnich to jest to raptem 50 %, a tu i tak jest doliczonych 18 którzy zdali poprawkę'' . Inna sytuacja w Jedliczu, czołówka w LO w Jedliczu i ZS w Iwoniczu. 
Dodał, iż nasuwa się pytanie i refleksja dlaczego tak jest. „Wiem, że nie odpowiemy sobie teraz na to pytanie bo temat jest złożony'". Wymaga od dyrektorów zastanowienia się i pracy. 
Odniósł się do informacji zawartej na stronie 7 przedłożonego materiału oraz zauważył. iż jeśli „zliczymy razem matematykę to ze 143 uczniów, którzy byli zdającymi i przystąpili do egzaminu to 56 uczniów nie zdało, to jest ponad 1/3. Wymaga pewnej refleksji. w kwestii tego. jak uczymy matematyki, może trzeba dodatkowych godzin. większej pracy". 
Odniósł się do kierunku - technik krajobrazu w ZS w Iwoniczu, „gdzie było 15 absolwentów. 14 osób przystąpiło do egzaminu, 3 zdało oraz zapytał, gdzie jest problem?". Następnie do -
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„technika mechanika w ZS w Jedliczu. gdzie było 12 absolwentów, 8 przystąpiło, zdało 2. pytanie 
dlaczego?". 
„W ZS w Jedliczu - ślusarz podobnie. Czy problem tkwi w formie egzaminu czy czynniku 
ludzkimT'. 
Odniósł się do wypowiedzi Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 
uwagę na sukcesy uczniów oraz zaproponował analizę materiału 
stwierdził mamy czym s ię pochwalić. 

Społecznych, która zwróciła 
ze stron 11 - 14, gdyż jak 

Pan Zygmunt Ginalski - Dyrektor ZS w Jedliczu - wyjaśnił, że pracujemy od wielu lat, aby nasze 
szkoły miały dobre wyniki. Odnosząc się do przystąpienia do matury np. w jego szkole to 
„gdybyśmy nie pracowali nad tym, aby zachęcić rodziców i uczniów to ręczę, że wynik ten byłby 
znacznie mniejszy, 90 % uczniów przychodzących do technikum nastawia się na certyfikaty 
zawodowe. ponad 50 % absolwentów przystępujących do matury uważa za skuteczne działania 
szkoły, namawiamy ich, podobne stanowisko mają rodzice, wielu rodzice też zadowala się tym, że 
uczeń chodzi do szkoły" . Stwierdził, że „matematyki nie nauczymy w 2 lata, przychodzą do szkoły 
uczniowie mający duże zapóźnienie. Ileż trzeb zaangażowania nauczycieli ( .. . )". Dodał , iż często 
uczniowie, którzy przychodzą do szkoły posiadają wiedzę z 2 - go staninu. „Proszę zapytać tych 
uczniów, czy są zadowoleni z zaangażowania nauczycieli i pracy szkoły? Ręczy. że ok. 90 % 
odpowiedzi, będzie potwierdzająca". 
Wyjaśnił , iż jest zaskoczony słabymi wynikami z egzaminów zawodowych, odniósł się do złych 
wyników na kierunku - ślusarz oraz poinformował, że „zostało to przeanalizowane oraz ma 
nadzieję, że wrócą na ścieżkę 1 OO % zdawalności". „Egzaminy motoryzacyjne - mechanik pojazdów 
samochodowych i technik pojazdów samochodowych, to rezultat pracy państwa i nasz też, 4 - 5 lat 
temu wydano dużo środków na wyposażenie pracowni motoryzacyjnej , bez dobrego wyposażenia 
pracowni nie mamy co się łudzić , że uczniowie przyjdą" . 
Wspomniał o dobrych wynikach w technikum pojazdów samochodowych i mechaniku pojazdów 
samochodowych. 

W punkcie 8 porządku obrad- informacja dot. analizy oświadczeń majątkowych. 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu informuj ąc Radnych o przeprowadzonej analizie 
oświadczeń maj ątkowych Radnych Powiatu /zał. Nr 5/. 

Z kolei Pani Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu przedstawiła wyniki analizy oświadczeń 
majątkowych dokonanej przez Starostę Krośnieńskiego /zał. Nr 6/. 
Następnie poinformowała o wynikach analizy oświadczeń majątkowych dokonanych przez: Urzędy 
Skarbowe: w Krośnie /pismo z dnia 29.09.2014, 1.10.2014, 2.10.2014, w Mielcu /15.07.2014/ oraz 
analizie Wojewody Podkarpackiego /pismo z dnia 26.09.2014 r. /. 

Punkt 9 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał Rady Powiatu 
i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Starosta Krośnieński /za ł. Nr 7/. 
Odniósł się do wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Transportu, 
Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego odbytego przed sesją oraz poinformował , że 
29 sierpnia ogłoszony został nabór wniosków przez Urząd Wojewódzki w Rzeszowie do programu 
tzw. „schetynówek", kryteria nie uległy zmianie, dopuszcza się złożenie 2 - eh wniosków, termin 
złożenia został wyznaczony na 30 września 2014 roku. Podjęto decyzję o zgłoszeniu zadań 
posiadających ważne pozwolenia na budowę. gdyż wydanie nowego wiązałoby się z procedurą 
trwaj ącą ok. 30 dni . Wcześniejsze zadania opierały się o zgłoszenie prac, dlatego też w pierwszej 
kolejności Zarząd Powiatu zaczął s ię zastanawiać nad tymi zadaniami , które posiadały już 
dokumentację i tak na drodze w miejscowości Wrocanka w 201 O roku były prowadzone zadania, na 
drodze w Głowience również w 2012 roku Iz częściową Wrocanką z tego programu/, to wymagało 
uaktualnienia, z kolei na drodze Dobieszyn - Jedlicze w 201 O były wykonywane prace remontowe. 
W związku z tym na te drogę również posiadano aktualne pozwolenie. 
Wyjaśnił, iż oczywiście pozwolenie na budowę można skrócić i tę możliwość Powiat wykorzystał 
w przypadku drogi Wrocanka - Głowienka. Nie było możliwe zgłoszenie innych dróg. 
Rozważany był także wariant przekazania zadań gminom . 

:.....----------------------------------------------------------~--~ -- --
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Następnie podkreślił bardzo krótki okres czasu na dopełnienie formalności . W dniu dzisiejszym 
należy dostarczyć stosową uchwałę Rady Powiatu. 
Z informacji, jakie posiada w dniu dzisiejszym odbyła się sesja Rady Gminy Miejsce Piastowe. 
Gmina zabezpieczyła na przedmiotowy cel środki finansowe w wysokości 150 tys. zł. W Gminie 
Jedlicze ma również odbyć się sesja, na tą chwilę nie posiada informacji co do kwoty, jaką gmina 
zabezpieczy na realizację zadania. 
Oba wnioski zostały złożone i były kompletne w zakresie rzeczowym oraz finansowym . 

W dalszej części odniósł się do wystąpienia Radnego Marka Bliżyckiego - w kwestii, iż pewne 
kwestie wymagają przeanalizowania oraz dodał, iż Zarząd Powiatu bardzo skrupulatnie podchodzi 
do pewnych kwestii , „ile razy na Zarządzie Powiatu p. Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 
Społecznych spotykała się z trudnymi pytaniami, różnymi koncepcjami ( .. . ) jest to bardzo ważny 
obszar. W ogólnym zarysie dopłacamy do oświaty w różnych wielkościach , to ile Powiat do 
subwencji oświatowej będzie dopłacał to za kilka dni Państwo usłyszycie". 
Następnie odniósł się do mało licznych oddziałów, na funkcjonowanie których Zarząd Powiatu 
wydawał zgodę, ,jeśli przełożymy to na l iczbę nauczycieli, to w niektórych przypadkach jest to 
elitarne nauczanie. Martwią nas porażki, w kontekście finansowym motywuje nas to do szukania 
lepszych rozwiązań". 

Przystępując do kolejnego 1 O punktu porządku obrad - interpelacje i zapytania Radnych Powiatu 
Krośnieńskiego - w punkcie tym głos zabrali : 
11 Radna Grażyna Skolarczyk - poinformowała o posiedzeniu Komisji Rozwoju i promocji Powiatu, 
które, jak stwierdziła nie było przyjemne dla niej , a kwestia dot. skargi z którą zwrócił się do komisji 
Pan Jerzy Kaleta - Prezes Towarzystwa Sportowego „Pro - Familia" w związku z cofnięciem 
dofinansowania organizacji turnieju w wysokości 500 zł. Zwróciła uwagę, iż tego typu imprezy 
sportowe organizowane są przez Pana Kaletę od 15 lat, przedsięwzięcie to było także ujęte 
w preliminarzu wydatków, komisja opiniowała przedmiotowy preliminarz. Następnie zacytowała 
wypowiedź p. Jerzego Kalety „(„ .) nie wie co się dzieje ponieważ w okresie wiosennym 
organizował podobny turniej , sprawozdanie prosił o zamieszczenie w „Naszym Powiecie" - nie 
ukazało się i teraz informacja o cofnięciu kwoty („.)". 
Zwróciła także uwagę, że Komisja Rozwoju i Promocji Powiatu nie otrzymała informacji o cofnięciu 
tych środków. Uważa, że powinniśmy promować tego typu imprezy sportowe, a szczególnie już jeśli 
sprawa dotyczy turnieju międzynarodowego . Dodała, iż jej samej zależy na wsparciu działalności 
organizacji pozarządowych dlatego, że osoby te robią to społecznie. 
Na posiedzenie Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu, członkowie komisji chcieli usłyszeć 
wyjaśnienie w sprawie od Starosty, Wicestarosty, Skarbnika lub Inspektora na samodzielnym 
stanowisku pracy ds. Promocji Powiatu, jednak bezskutecznie, gdyż albo osoby te były zajęte 
wykonywanie innych obowiązków lub były nieobecne. W związku z powyższym komisja zwróciła 
się pisemnie do Zarządu Powiatu o ustosunkowanie się do przedmiotowej sprawy. 
Następnie odczytała treść odpowiedzi , jaką otrzymała komisji od Zarządu Powiatu /zał. Nr 8/. 
W dalszej części swojej wypowiedzi Radna skierowała w stronę Zarządu Powiatu pytania: 
I I czy w składzie grup uczestniczących w turnieju siatkowym, czy nie są to mieszkańcy Powiatu? 
2/ czy stan finansowy Powiatu jest tak krytyczny, że „musieliście Państwo zabrać te środki 
finansowe z turnieju" ? tym bardziej , że Powiat współpracuje z organizacjami pozarządowymi , 
31 na jaki cel zostały skierowane cofnięte środki? 
41 jakie inne przedsięwzięcia zostały odrzucone? 
51 czy Komisja Rozwoju i Promocji powinna być poinfom1owana o tym fakcie? 
61 dlaczego nie opublikowano sprawozdania p. Jerzego Kalety w „Naszym Powiecie''? 
Dodała, iż członkowie komisji opuścili posiedzenie z „niesmakiem". 

Następnie głos zabrał Pan Kazimierz Krężałek, który skierował w stronę Zarządu Powiatu 
podziękowania za wykonana inwestycje dot. chodnika przy szkole w Kobylanach . Radny dodał, iż 
czuje s ię niezręcznie , gdyż kiedy przedmiotem obrad sesji był temat dot. chodników był do tego 
nastawiony sceptycznie, teraz przeprasza. 
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Z kolei Radny Kazimierz Gładysz zwrócił uwagę, iż na posiedzeniu Komisji Transportu, 
Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego sygnalizował temat dot. budowy zatoki 
w kierunku Świerzowej Polskiej. Gmina Chorkówka na realizację przedmiotowego zadania 
przeznaczyła kwotę 30 tys . zł. Dodał, iż uczęszcza tym odcinkiem drogi oraz obserwuje brak 
prowadzonych prac. 

Radny Józef Turek zapytał o powody opóźnienia prac przy realizacji chodnika w ciągu drogi 
Lubatowa - Lubatówka. 

Punkt 11 a) porządku obrad - podjęcie zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia 
regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Krośnie - projekt uchwały przedstawiła 
Sekretarz Powiatu p. Zdzisława Żywiec. 
Poinformowała, iż wprowadzenie zmian w regulaminie organizacyjnym Starostwa Powiatowego 
w Krośnie uzasadnione jest koniecznością dostosowania regulaminu do zmian przepisów prawa oraz 
celów i zadań realizowanych przez komórki organizacyjne. 

Proponowane zmiany mają charakter czysto formalny i porządkowy. 

Zmiany o charakterze porządkowym dot. m.in. wprowadzenia w zadaniach wspólnych komórek 
organizacyjnych Starostwa w § 23 w ust. 2 pkt 21 dot. obowiązku udzielania informacji publicznej 
na wniosek strony w zakresie zadań poszczególnych komórek organizacyjnych. 

W związku ze zmianą przepisów prawnych w projekcie uwzględniono zmiany m.in.: 
- ustawy o zamówieniach publicznych - uchyleniu ulega zawarty w § 31 w pkt 3 lit. d obowiązek 

prowadzenia rejestru protestów, 
- ustav.'Y o odpadach - uchyleniu ulega w § 30 w ust. 3 w pkt 2 lit. b, ponieważ nowa ustawa nie 

przewiduje przyjmowania informacji o wytwarzanych odpadach i o sposobach gospodarowania 
odpadami , 

- ustawy o kierujących pojazdami. 

Projekt uchwały uwzględnia realizację nowych zadań przez Wydział Geodezji i Gospodarki , 
Nieruchomościami związanych z uruchomieniem Systemu Informacji Przestrzennej 
wspomagającego zarządzanie Powiatem Krośnieńskim. Przyjmowanie do Powiatowego Ośrodka 
Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej kolejnych baz danych, konieczność realizacji zapisów 
ustawy o infrastrukturze przestrzennej oraz wejście w życie rozporządzenia Rady Ministrów w 
sprawie zintegrowanego systemu informacji o nieruchomościach było motorem do Realizacji 
projektu - .,Budowa Systemu Informacji Przestrzennej wspomagającego zarządzanie Powiatem 
Krośnieńskim ''. Projekt został zrealizowany, System funkcjonuje a zadania w tym zakresie określono 
w nowo utworzonym ust.8 do§ 28. 

Przewodniczący Komisji Suautowej przedstawił pozytywną opinię komi5ji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLll/270/2014 zmieniającą uchwalę 
w sprawie ustalenia regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Krośnie /ogółem 
glosujących: 17 Radnych, za - 17 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymujących się - O głosów/, 
/zał. Nr 9/. 

Realizuiac punkt 11 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 
korekcyjno - edukacyjnego dla osób stosujących przemoc w rodzinie na 2015 rok" - projekt 
uchwały przedstawiła Dyrektor PCPR w Krośnie p. Agnieszka Zygarowicz. 
Poinformowała. iż przygotowanie przedmiotowej uchwały wynikało z realizacji zapisów ustawy 
o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, która obliguje powiaty do realizacji programów 
korekcyjno - edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie . 

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

l 
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Radni jednomyślnie glosowali za podjęciem uchwały Nr XLII/271/2014 w sprawie uchwalenia 

„Programu korekcyjno - edukacyjnego dla osób stosujących przemoc w rodzinie na 2015 rok" 

/ogółem głosujących: 17 Radnych, za -17 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymujących się -

O głosów/, /zal. Nr 10/. 

Następnie głos zabrał radny Edward Nowak informując, iż poruszony jest wystąpieniem Radnej 

Grażyny Skolarczyk dot . cofnięcia środków finansowych na organizację turnieju piłki siatkowej. 

Towarzystwa Sportowego „Pro - Falimia", w związku z tym proponuje przeprowadzić zbiórkę wśród 

Radnych z przeznaczeniem na dofinansowanie organizacji wspomnianego turnieju . 

O godzinie 13.00 Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 15 minutową przerwę. 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji kolejnych punktów porządku sesji. 

W punkcie 11 c) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizacj ę rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudnienia osób niepełnosprawnych w powieci~ krośnieńskim w 2014 roku - projekt uchwały 

przedstawiła Dyrektor PCPR w Krośnie p. Agnieszka Zygarowicz. 

Wiceprzewodnicząca Kom faj i Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komi.~ji. 

Radni jednomyślnie glosowali za podjęciem uchwały Nr XLll/272/2014 zmieniającą uchwalę 

w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej 

i społecznej oraz zatrudnienia osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2014 roku 

/ogółem glosujących: 17 Radnych, za - 17 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymujących się -

O głosów/, /zal. Nr 11/. 

W kolejnym punkcie 11 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

budżetowej na 2014 rok - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu p. Krystyna Kasza. 

Poinformowała , iż dochody zwiększamy o kwotę ogółem 277.042 zł z następuj ących tytułów: 

- UE - projekt - Erasmus dla ZS w Iwoniczu - 151 .522 zł, 

- odsetki od środków na rachunkach bankowych - 36.500,00 zł, 

- opłata obszarowa - 13.100,00 zł, 
- odszkodowanie ORLIK - 13.950,00 zł, 
- darowizny dla placówek - 4.100,00 zł, 
- wpłaty za pobyt dzieci w placówkach od gmin - 15 .000,00 zł. 

Dochody majątkowe ze sprzedaży (39.520 zł Iwonicz oraz wiata ZS w Jedliczu 3.350,00 ) razem 

kwota 42 .870,00 zł. 

Wydatki zmniejszamy o kwotę 323.586 zł: 

- obsługa długu - odsetki - 250.000 zł, 
- dotacja 68 .586 zł , 

- wydatki bieżące w Domu Wczasów Dziecięcych w Rymanowie - 4.700,00 zł z przeznaczeniem na 

zakupy inwestycyjne /zmywarka/. 

Plan wydatków zwiększony został o kwotę - 2.296.528 zł, z tego wydatki na oświatę i wychowanie 

oraz edukacyjną opiekę wychowawczą o kwotę ogółem 2.296.528 zł , w tym wynagrodzenia 

z pochodnymi o kwotę - 1.660.063 zł, 
- dotacje - 357.143,00 zł 
- rzeczówka - 123. I 00,00 zł 
- proj ekt-151.522,00 zł 
- majątkowe - 4.700,00 zł. 
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Na wynagrodzenia z pochodnymi w jednostkach brakuje ogółem 2. 135.188,00 zł 

/rzeczówka - 11 O.OOO, dotacje - 288.257, razem 2.533.445 zł/. 

Rozdysponowane zostały wolne środki z lat ubiegłych w kwocie 1.700,000 zL 

dochody- 108.320 zł, zmniejszone wydatki -250.000 zł , razem 2.058.320 zł, brak 475 .125 zł. 

Pozostała kwota braków zabezpieczona zostanie z rezerwy na wynagrodzenia oraz oszczędności na 

dodatkach mieszkaniowych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawi/ pozytywną opinię komisji. 
Przewodniczący Komisji 0.~wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawi/ pozyty.vną opinię komi.~ji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLII/273/2014 w sprawie zmiany 
Uchwały budżetowej na 2014 rok /ogółem głosujących: 17 Radnych, za - 17 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się- O głosów/, /zał. Nr 12/. 

Punkt 11 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Krośnie - W punkcie tym głos zabrała p. Teresa Sirko -

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej informując o wynikach kontroli w PUP w sprawie skargi 

p. Michała Pasterczyka /zał. Nr 13/. 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu odczytał treść uzasadnienia do projektu uchwały oraz 

poddał ją pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLII/274/2014 w sprawie skargi na 
działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Krośnie /ogółem głosujących: 

17 Radnych, za - 17 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymujących się- O głosów/, /zał. Nr 14/. 

Następny punkt 11 D porzadku obrad - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

obowiązujących w 2015 roku za usunięcie pojazdu i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym -

Projekt uchwały przedstawił Wicestarosta p. Andrzej Guzik. 
Poinformował, iż Rada Powiatu Krośnieńskiego uchwałą Nr XXX/236/2013 z dnia 23 grudnia 2013 

roku ustaliła wysokość opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym. Prawo o ruchu drogowym zawiera delegację dla Rady Powiatu do corocznego ustalania 

wysokości opłat związanych z usuwaniem i przechowywaniem pojazdów. Stawki przyjęte 

w projekcie uchwały wynikają ze wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych, stosownie do 

obwieszczenia Ministra Finansów z dnia 30 lipca 2014 roku. Wysokość tych opłat powinny pokryć 

koszty powstałe od momentu wydania dyspozycji usunięcia pojazdu do chwili jego odebrania przez 

właściciela, są to np. : koszty zw. z dojazdem specjalistycznego sprzętu do miejsca zdarzenia. 

czynności załadunkowe czy praca kierowcy itp. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa 

przedstawi! pozytywną opinię komisji. 
Porządku PubliczneRO 

Radni jednomyślnie głosowali za podj-rcicm uchwały Nr XLII/275/2014 w sprawie ustalenia 
wysokości opłat obowiązujących w 2015 roku za usunięcie pojazdu i jego przechowywanie na 
parkingu strzeżonym /ogółem głosujących: 17 Radnych, za - 17 głosów, przeciw - O głosów, 
wstrzymujących się - O głosów/, /zał. Nr 15/. 

Realizując punkt 11 g) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadari 

współfinansowanych ze środków budżetu państwa w ramach Wieloletniego Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych - Etap II Bezpieczeństwo - Dostępność - Rozwój i zabezpieczenia 

środków na ich realizację w 2015 roku - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta p. Andrzej 

Guzik. 
Poinformował. iż w związku ze złożonymi wnioskami o dofinansowanie zadań do realizacji w 2015 

roku w ramach Wieloletniego Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych - etap II -
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Bezpieczeństwo - Dostępność - Rozwój, niezbędne jest przyjęcie przez Radę Powiatu 
Krośnieńskiego stosownej uchwały o przyjęciu do realizacji zadań w 2015 roku oraz zabezpieczeniu 
środków na wkład własny . Dodał , iż chodzi o realizację dróg: przebudowa drogi powiatowej 
Nr 1976 R Krosno - Rogi - Iwonicz wraz z budową chodnika w m. Wrocanka orz przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1947 R Jedlicze - Dobieszyn - Krosno wraz z budową chodnika w m. Dobieszyn. 
Wkład własny Powiatu to 50 % wartości zadania w następujących wysokościach: droga krosno -
Rogi Iwonicz - 1472457, 42 zł , natomiast całkowita wartość zadania to kwota - 2 944 914, 42 zł . 
Jeśli chodzi o drogę Jedlicze - Dobieszyn - Krosno wkład własny Powiatu wynosi 2 222 959, 84 zł , 
wartość całkowita zadania 4 445 918 , 84 zł. 
Przypomniał, iż Gmina Miejsce Piastowe podjęła w dniu dzisiejszym stosowną uchwałę. również 
w Gminie Jedlicze w dniu dzisiejszym ma odbyć się sesja. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
przedstawi/ pozytywna opinię komfaji. 
Przewodniczący KomiJ;ji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komfaji. 

Pan Józef Turek zapytał o kwotę, jaką samorząd gminny Jedlicze planuje przeznaczyć na 
dofinansowanie zadania. 

Wicestarosta poinformował, iż nie posiada informacji co do wielkości planowanych do 
zabezpieczenia w Gminie Jedlicze, natomiast jeszcze raz powtórzył, iż Gmina Miejsce Piastowe 
zabezpieczyła kwotę 150 tys. zł. 

Radni głosowali za podjęciem uchwały Nr XLU/276/2014 w sprawie przyjęcia do realizacji 
zadań współfinansowanych ze środków budżetu państwa w ramach Wieloletniego Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych - Etap li Bezpieczeństwo - Dostępność - Rozwój 
i zabezpieczenia środków na ich realizację w 2015 roku /ogółem głosujących: 17 Radnych, za -
13 głosów, przeciw - O głosów, wstrzymujących się - 4głosów/, /zal. Nr 16/. 

Kolejny punkt 12 porządku - odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych Powiatu 
Krośnieńskiego - w punkcie tym głos zabrał Wicestarosta udzielając odpowiedzi na pytania 
Radnych : 
11 pani Grażyny Skorlaczyk - Wicestarosta poinformował , iż jesteśmy w roku wyborczym, trudno 
jest zaspokoić wszystkie oczekiwania, nie ma posiedzenia Zarządu Powiatu aby nie była kwestia 
wniosków. Niedawno Zarząd Powiatu negatywnie ustosunkował się do wniosku PWSZ w sprawie 
konferencji dot. uzdrowisk w Iwoniczu oraz Rymanowie. W tym okresie Powiat nie posiadał takich 
środków aby wydatkować je na ten cel , „nikt Nam nie zarzuci braku dobrej woli". ,jestem 
założycielem „Pro - Familii" i nikt mnie z niego nie wyrzucił, w tym roku pojawił się problem, 
brakło środków na dofinansowanie tego typu przedsięwzięć sportowych", 
21 pana Kazimierza Gładysza - Wicestarosta podkreślił , iż Zarząd Powiatu zleci wykonanie 
dokumentacji oraz może w tym roku uda się zadanie zrealizować, 
31 pana Józefa Turka - Wicestarosta wyjaśnił , iż nie można jeszcze mówić o opóźnieniu w realizacji 
zadania, potrzebne są dodatkowe środki finansowe. 

Głos zabrał Pan Jan Krygowski w kwestii środków finansowych cofniętych na organizację turnieju 
w piłce siatkowej Towarzystwa Sportowego „Pro - Familia". Dodał, iż „uważa, że nie powinniśmy 
robić takich cyrków i nie zabierać tych pieniędzy oraz udzielać lakonicznej odpowiedzi, przecież 
chodzi tylko o 500 zł. to kropla w morzu, robicie na koniec kadencji niesmak", uważa także , że ,jest 
to typowa złośliwość ze strony członków Zarządu Powiatu". Poinformował , iż radni złożyli się oraz 
uzbierano kwotę 300 zł, która zostanie przekazana Panu Jerzemu Kalecie, jako wsparcie 
organizowanego przez niego turnieju. „Życzy aby te 500 zł podniosło Starostwo do góry" . 

Pani Grażyna Skolarczyk zwróciła uwagę, iż Wicestarosta nie udzielił jej odpowiedzi na wszystkie 
pytania. 
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Pan Kazimierz Gładysz z kolei stwierdził, iż jest zdziwiony faktem przygotowania projektu zatoki. 
Przypomniał, iż proponowane było inne zadanie polegające na wykonaniu części chodnika, jednakże 
Powiat podjął w ostateczności decyzję, iż lepszym rozwiązaniem będzie budowa zatoki, „nie 
protestowaliśmy, ale pozostawienie odcinka nie zrobionego nie jest dobre, a tematem zajmujemy się 
od sierpnia". 

Wicestarosta udzielił odpowiedzi Radnej Grażynie Skolarczyk, iż budżet Powiatu nie został 
zagrożony przez kwotę 500 zł oraz podkreślił, iż w obszarze sport, kultura, promocja - środki są 
„napięte" . Komisja Rozwoju i Promocji Powiatu nie musiała zostać poinformowana o tym fakcie , 
gdyż nie jest właściwą do tego, leży to w kompetencji Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki . 

Dyrektor udzielił odpowiedzi Panu Kazimierzowi Gładyszowi informując , iż nie może zgodzić się 
z Radnym, gdyż zaproponowaliśmy, że przy zakończeniu chodnika będzie obniżony krawężnik, 
przejście na drugą stronę oraz kawałek chodnika do zatoki autobusowej oraz dalszy odcinek 
chodnika. Niezbędne jest przygotowanie dokumentacji . Odcinek tych 70 - 80 m chodnika, łącznie 
z przejściem oraz zatoką będzie przygotowany. 
Dodał także , że pod koniec listopada dokumentacja zostanie przygotowane na zadanie dot. 
w Kopytowej. 

Pani Grażyna Skolarczyk stwierdziła, iż w dalszym ciągu nie jest usatysfakcjonowana z odpowiedzi 
Wicestarosty. 

Głos zabrał Wicestarosta informując, iż Komisja Rozwoju i Promocji nie jest właściwa do 
opiniowania tego preliminarza, gdyż jest to w kompetencji Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Turystyki . Komisja Rozwoju i Promocji opiniuje preliminarz wydatków na promocję . Odnosząc się 
do pytania Radnej na co zostanie przeznaczona kwota 500 zł odpowiedział , iż. potrzeb jest tyle, iż nie 
jest w stanie w tym momencie udzielić informacji . 

Pan Marian Janik dodał , iż uważa, że o fakcie cofnięcia środków na organizację turnieju p. Jerzego 
kalety, komisja powinna zostać poinformowana. Odnosząc się do tematu podjętego przez Radnego 
Kazimierza Gładysza dot. budowy zatoki , stwierdził, iż zgadza się, że wchodzi nowe zadanie 
i zakres prac zostanie poszerzony ale dlaczego zadanie nie może być zrealizowane w tym roku. 

Pan Józef Turek zaproponował Dyrektorowi , aby zobaczył sytuacje w terenie, jeśli chodzi o chodnik 
w ciągu drogi Lubatowa i Lubatówka. 

Dyrektor poinformował, że zostało skierowane pismo ponaglające do wykonawcy zadania, terminu 
na pewno nie dotrzyma, dodatkowej pracy na tym odcinku nie będzie wykonywał, gdyż musi 
zrealizować to co jest przedmiotem umowy. 

Pan Marian Pelczar słowa podziękowania skierował w stronę Zarządu Powiatu za wykonanie 
zadania w Korczynie polegającego na przebudowie ul. Akacjowej . 

W punkcie 13 porządku - wnioski i oświadczenia - w punkcie tym głos zabrał Przewodniczący Rady 
Powiatu Krośnieńskiego przedstawiając Radnym skargę p. Adama Nycza oraz zaproponował 
przekazanie sprawy do Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 
celem rozpatrzenia /zał. Nr 17/. 
Radni jednomyślnie opowiedzieli się za przekazaniem skargi do komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował również o pismach, które wpłynęły w okresie 
międzysesyjnym do Biura Rady Powiatu /zał. Nr 18- 20/. 

Następnie o godzinie 14.25 zamknął obrady XUI Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego . 

Prd<o'~ała: 
S~r 
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